
 

 

Pernilla Nilsson 

  

Jag heter Pernilla Nilsson och bor i västra Blekinge strax utanför Olofström. För tre år sedan 

blev jag morganfrälst när jag köpte min Justin the Mood. Han är nu nio år gammal och född i 

England hos Rosita Hamar. Justin är speciell för mig, redan när jag såg hans annons visste jag 

att det var denna hästen jag ville ha trots att jag egentligen hade tänkt vänta med att köpa en 

ny häst efter att min gamla gått bort. Han var bara enkelt grundriden, saknade muskler och var 

knappt riden alls det senaste året, men känslan fanns där direkt och jag blev tacksam när 

säljaren godkände mig. 

 

Vi har tagit det lugnt i utbildningen och i nuläget tävlar vi på Lätt B nivå i dressyr, tränar lite 

hoppning och så har vi vår paradgren Working Equitation där vi hittills startat två Lätt C och 

vunnit bägge! I höst går vi upp i Lätt B och målet är att tävla medelsvår klass om några år. 

Trots att Justin är en mycket känslig häst med en hel del nerver så är han en utomordentlig 

WE-häst. Han är liten (154 cm), kvick, vändbar och lyssnar på allt jag ber honom om. Jag tror 

att de flesta morganhästar är ypperliga i WE, det passar deras sinne perfekt. Jag har tidigare 

haft halvblod och tränat och tävlat med, men ska jag någonsin skaffa mig en ny ridhäst 

kommer det tveklöst att bli en Morgan igen! 

 

 


